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Spørgsmål nr. S 9 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Sundhedsministeren 

Dato: 5. oktober 2021 

Stillet af: Marlene Ambo-Rasmussen (V)  

I lyset af, at regeringen har profileret sig med, at fertilitetsområdet er en 

dagsorden, der betyder meget for regeringen, hvad mener ministeren så om, 

at der på finansloven ikke bliver allokeret midler dertil?  

(Spm. nr. S 9). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Ambo-

Rasmussen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Sundhedsudvalget 2021-22

Offentligt


